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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. október 18-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Nagy Zsolt    képviselő   

  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem volt jelen: Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Pintér Csaba    képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 3 képviselő és a polgármester, összesen 4 fő jelen van, az ülés 

határozatképes, a távollévő képviselők távollétüket jelezték. Napirend előtt senki nem kért szót. 

Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

 

Napirend:  

 

1.) „Év tűzoltója” kitüntetés – rendelet-tervezet (176/2018.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (169/2018.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről. 

4.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (172/2018.) 

5.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (167/2018.) 

6.) Bölcsőde téli zárva tartása (174/2018.) 

7.) Beszámoló a 2018. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (171/2018.) 
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8.) Gyermekorvosi körzet (177/2018.) 

9.) Térfigyelő kamerarendszer bővítése (166/2018.) 

10.) Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre elnyert és fel nem használt rész 

átcsoportosítása (178/2018.) 

11.) Tulajdonosi hozzájárulás kérés a PMTE által TAO pályázatra benyújtott beruházások 

megvalósításához (175/2018.) 

 

Tájékoztatók: 

1.). Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (168/2018.) 

2.) Tájékoztató a 2018. évi beruházásokról, felújításokról (170/2018.) 

3.) 2018. évi beruházási-felújítási szerződések (173/2018.) 

 

Vegyes ügyek 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

 

1.) Rendelet-tervezet az „Év Hivatásos Tűzoltója” kitűntető cím adományozására      

 (első olvasat)  

(száma: 176/2018.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda 

(Eredetileg 1. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Első olvasatként került kiküldésre, de a Humán Bizottság 

alaposan megtárgyalta az előterjesztést, összeállt a rendelet. A Humán Bizottságot kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadta, hogy a rendelet-tervezet 6.§ c) pontjába kerüljön bele, hogy a 

Katasztrófavédelemnél előírt etikai kódex előírásainak nem megfelelő magatartás a kitüntetés 

visszavonását vonja maga után.    

 

 A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a 3.§-ban csak az a., b., c., 

pont szerepeljen, a többi három pont kerüljön ki. (kik javasolhatják a díjat). Ezekben a 

pontokban a civil szervezetek, egyéb természetes személyek és intézményvezetők vannak. A 

bizottság úgy gondolja, hogy igazából azok a szakmai indokok, ami alapján javaslatot tehetne 

bárki, ilyen mélységekben talán nem szivárog le, maximum megáll a bizottságoknál, ami 

alapján javaslatot lehet tenni. Ezért gondoljuk úgy, hogy kerüljenek ki ezek a pontot. 

 

Javaslat volt még, hogy a 2.§ (3) bekezdés „A kitüntető címet a polgármester adja át, a megyei 

ünnepélyes állománygyűlés keretében, Flórián nap alkalmával.”-ra  módosuljon. 

 

A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a kitűntetésből 5 db készüljön 

el egyszerre, különböző évszámokkal. 

 

A Humán Bizottság az előbbi módosításokkal, 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezután tárgyalta a Településfejlesztési Bizottság az előterjesztést: 
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A Településfejlesztési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 2.§ 

(3) bekezdés „A kitüntető címet a polgármester adja át, ünnepélyes állománygyűlés keretében, 

Flórián nap alkalmával.”-ra  módosuljon, tehát ne dátumhoz és helyhez legyen kötve.  

 

Kisebbségi vélemény: A Településfejlesztési Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra, hogy a 3.§ (1) bekezdés d-f) pontja kikerüljön a rendelet tervezetből. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, 

hogy a 6.§ (1) bekezdésben c) pontban szerepeljen:” katasztrófavédelem etikai kódex-nek nem 

megfelelő viselkedés”. 

 

Kisebbségi vélemény: A Településfejlesztési Bizottság 2 igen szavazattal, 1 nem és 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy a kerámia lap felirata „PÉTFÜRDŐ 

HIVATÁSOS TŰZOLTÓJA „DÁTUM”” legyen. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, 

hogy a kerámia lap felirata „AZ ÉV HIVATÁSOS TŰZOLTÓJA PÉTFÜRDŐ „DÁTUM”” 

legyen. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja 

a módosításokkal a rendelet tervezetet. 

 

Ezután Jegyző asszony befogadta a két bizottság javaslatait, mint előterjesztő, tegnap 

átdolgozva került már a Pénzügyi Bizottság elé, így tulajdonképpen a bizottság már csak a 

mellékletekkel foglalkozott. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal javasolja, hogy a kitüntetésen a szöveg a következő legyen: Az év hivatásos 

tűzoltója Pétfürdő, dátum …. 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a kitüntetés díszdobozban 

kerüljön átadásra. 

 

A Pénzügyi Bizottság ezekkel a módosításokkal, 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.       

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony a módosításokat összefoglalta, a mai nap 

folyamán kiküldte a képviselőknek a módosításokat. Ebben tulajdonképpen minden benne van, 

a Pétfürdő, az év, és alatta hivatásos tűzoltója.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Összefoglaltam a tegnapi napra, hogy a Pénzügyi Bizottság 

ülésére már egy olyan tervezet kerülhessen, amibe a befogadott javaslatok benne vannak, azt 

tudják tárgyalni. A tegnapihoz képest a maiban, amit délután küldtem meg e-mailen, nem sok 

módosítás van. Próbáltam a méregfogát kihúzni a tegnapinak, azt gondolom, hogy magának a 

díjnak is és a rendeletnek is a cím az lenne: Pétfürdő … (év) Hivatásos Tűzoltója és a plaketten 

is az lenne természetesen évszámmal a pontok helyén. Lényeges még, hogy a 2. § (3) 

bekezdésében szó volt még arról, hogy nem a Parancsnokságon, az állománygyűlés keretében, 

hanem Flórián nap alkalmával.  Én ott a május 4-ét azért hagytam bent (az eredetiben az volt, 

hogy május 4-én) de természetesen elfogadtam, hogy nem biztos, hogy éppen május 4-én kerül 

sor az állománygyűlésre, a „Flórián nap alkalmával” ott a mondat vége, és zárójelbe beírtam a 
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május 4-ét, mert nem biztos, hogy mindenki tudja, hogy a Flórián nap akkor van, de ez csak 

tájékoztató adat. A 3. § (4) bekezdésnél a javaslattevők sora lerövidül, de beleraktam egy olyan 

(4) bekezdést, hogy az (1) bekezdés b) és c) sorában meghatározott javaslattevők írásbeli 

javaslatának a (2) bekezdésben meghatározottakon túl, tartalmaznia kell a tűzoltóparancsnok 

véleményét is. Tehát a javaslatot úgy kell beadni, hogy vagy a bizottság, vagy a testület azt már 

egyezteti Parancsnok úrral. Még egy dolgot tettem be, a 4. § (3) bekezdés b) pontjába, ahol az 

emléklap tartalmát részletezzük.  Ott eredetileg csak annyi volt, hogy a nevét kell tartalmaznia, 

de ott hozzátettem még, hogy a kitüntetett nevét és rendfokozatát.  

Etikai kódex bekerült (szakmai etikai kódex), és ahogy a mellékletben látjátok, megpróbáltam 

ezt ahogy a rendeletnek van a címe, úgy megjeleníteni a plaketten. Így maradt két sor, így ráfér.  

 

Horváth Éva polgármester: Rajta van, hogy „PÉTFÜRDŐ … ÉV HIVATÁSOS 

TŰZOLTÓJA”. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A megnevezéssel mi volt a probléma? Stilisztikai probléma volt, ahogy 

javasoltuk, vagy nyelvtanilag nem helyes? Az indoklásban nem volt erről szó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A parancsnok úr kérelmét megnéztem még egyszer, és ő is 

úgy kezdi, hogy az Pétfürdő … (év) Hivatásos Tűzoltója. Tegnap elmondtam a bizottsági 

ülésen, hogy megpróbáltam utánanézni, hogy más önkormányzatoknál, hogy van. Ez döntően 

nagyobb önkormányzatoknál volt, és ott is úgy van, hogy megjelenik a kitüntetésben az év, és 

a település neve.  

 

Horváth Éva polgármester: A ti javaslatotokban félreérthető volt az elnevezés, mert úgy 

tűnhet, hogy dátumként szerepel a Pétfürdő. Nem tükrözte azt, hogy abban az évben 

Pétfürdőnek a hivatásos tűzoltója. A Humán Bizottság pedig ezt akarta kiemelni, amikor 

megváltoztatta címkét.  

További kérdés? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Készítettem hatástanulmányt és indoklást is, tehát akár nem 

is kell első olvasatnak lennie, elfogadható a rendelet. 

 

Horváth Éva polgármester: Pozitív tapasztalat volt, hogy magát a kinézetet megdicsérték, 

mind a parancsnok úr, mind pedig a Pénzügyi Bizottság tagjai. A jegyző asszony javaslatával, 

aki elfogadja a rendeletet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal, megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2018.(X. 31.) RENDELETE: 

a „PÉTFÜRDŐ … ÉV HIVATÁSOS TŰZOLTÓJA” kitüntető cím 

alapításáról és adományozásának rendjéről 

 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

(száma: 137/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 2. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki az 

előterjesztett határozati javaslatot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

278/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

235/2018.(VII.23.)  183/2018.(V.31.),  214/2018.(VII.05.),  

253/2018.(VIII.30.), 270/2018.(IX.27.), 271/2018.(VIII.30.),

 257/2018.(IX.27. 276/2018.(IX.27.), 277/2018.(IX.27.), 

 

 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(Eredetileg 3. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Rövid volt az idő, összefoglalom a történéseket 

 

- Függetlenség napi ünnepséget megtartottuk október 01-jén. Nagyon sokan voltak, szép 

volt a rendezvény, sajnos igen kevés képviselőt láttam a rendezvényen.  

- Október 16-án a Liszt Ferenc utca 14. ingatlanból ki kellett lakoltatnunk egy lakót. 

Tavaly novemberben jeleztük, hogy többszörös szerződésszegés miatt elindítottuk az 

eljárást. Hosszadalmas bírósági eljárás után a jogerős szeptemberi ítélet után a 

végrehajtás megtörtént.  
- A Környezetvédelmi Programot múlt ülésen tárgyalta a testület. A meghozott 

határozatnak volt egy olyan pontja, hogy meg kell küldenünk véleményezésre. Ezt 

megtörtént, a legfontosabb hatóságtól, a Környezetvédelmi Hatóságtól megkaptuk a 
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hozzájáruló nyilatkozatot, mástól még nem. Tulajdonképpen úgy vehetjük, hogy a 

szeptember 27-én elfogadott programunk életbe léphet.  
- Egyeztető Fórumot tartunk az Esélyegyenlőségi programmal kapcsolatban október 25-

én, amikor is a programmal kapcsolatos véleményeket és észrevételeket meg lehet tenni.  
- A múlt ülésen beszámoltam arról, hogy 8 hónap után a forrásfoglalás üzemeltetési 

engedélyeit megkaptuk. Módosítási kérelmet adtunk be, ez volt szeptember 15-én, hogy 

ne kelljen több millió forintot fizetnünk azért a vízért, ami egyébként is elfolyik és most 

is, csak irányítottan. Megkaptuk a jogerős üzemeltetési engedélyt következő héten, 

amiben ugyanazok a paraméterek voltak. A mai napi postában megkaptam az illetékes 

hatóságtól az üzemeltetési engedély módosítását, amit kértünk. Ez még nem jogerős, de 

már módosította a korábbi engedélyt. Lényeg, ha jogerőre emelkedik, akkor jövőre nem 

kell fizetnünk, és az üzemeltetési engedélyünk élni fog. 
 

 

4.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) 

 (száma:172/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Tránszki László ügyintéző 

(Eredetileg 4. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérném a bizottságok állásfoglalását! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy a Képviselő-testület kérje a statisztikai adatok ellenőrzését. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság változtatást nem javasol. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság sem javasolt 

módosítást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? Kérdés?  

 

Dombi Norbert képviselő: Osztottam, szoroztam, számolgattam, mint a bizottsági ülésen is. 

2010-től 2017. december 31-ig 724 gyermek született, az elhalálozottak száma ugyanerre az 

időszakra vonatkozóan 457 fő. A különbözet 267 fő. Tehát ennyivel többnek kéne lenni 

Pétfürdő lélekszámnak, azonban az adatok alapján 100-zal csökkent. Tehát valami nem 

stimmel. Több gyermek születik, mint amennyi ember meghal, és ez nagyon örömteli dolog, de 

valahogy mégsem tükröződik vissza a település lélekszámából, sem pedig az országban 

ismerhető statisztikából.  Ezért kértem a statisztikai adatoknak való utánanézést. 

 

Horváth Éva polgármester: Utánanézünk, bár véleményem szerint itt nagy a kavarc. Attól is 

függ, hogy mit nevezünk annak, hogy születik. Ezt már beszéltük a Humán Bizottság ülésén is. 

Aki pétfürdői állandó lakosként születik, az nem biztos, hogy itt is lakik. Az, hogy mi tartozik 

a lélekszámba, az összetett. A bizottság ülésén tapasztalhatjátok, hogy állandó lakhely x, 

tartózkodási hely Pétfürdő, mégis itt van. Sok a ki- és beköltözés is. De természetesen utána 

nézünk, bár roppant nehéz. Igazad van, csalóka a statisztika.  

 

Dombi Norbert képviselő: Minden évben több gyermek születik, mint ahányan meghalnak. 

Ilyen nincs. A babakelengye program indulásakor kb. 50 születendő gyermekre állítottuk be az 

összeget a költségvetésben. Az adatok szerint tavaly 87 gyermek született.  
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Horváth Éva polgármester: Az a gyermek, aki a fővárosban született, és pétfürdői állandó 

lakcímet kapott, mert az országos statisztikában pétfürdői lakóhelye van, az nem fog Pétfürdőn 

kérni babakelengye támogatást. Ez az egyik. A másik, hogy hála istennek, egyre többen vannak, 

akiknek magasabb a jövedelmi határa, így nem is kérik a támogatást.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A statisztikát az országos népességnyilvántartásból kérjük 

le. Az előző években, ha visszaemlékeztek, a táblázatban csak azok szerepeltek, akik valóban 

Pétfürdőn laknak, tehát születésüket követően, mint csecsemőt ide hoznak, a védőnői ellátásban 

is megjelennek. A védőnői ellátásba bekerülő gyermekek azok, akik ténylegesen Pétfürdőn 

élnek. Ebből a számból nagyon sokan ténylegesen nem laknak itt, mert az ország bármely 

részén laknak, de alapvetően a lakcímet az anya lakcíme után kapja a megszületett gyermek.   

Ugyan most már nyilatkozhatnak, kérhetik az apa lakcímét is, de az még nem annyira elterjedt. 

Lehet, hogy csak egy rövid időre kerül Pétfürdő címként bejegyzésre, és utána rendezik a 

gyermek lakcímét. Ezeket a statisztikai adatokat így kell figyelni. A halálozási adat is abból jön 

ki, aki Pétfürdőn bejelentett lakcímmel rendelkezik és meghal, azt kérjük ki a rendszerből. 

Arról, hogy hányan költöznek el Pétfürdőről, arról nekünk információnk nincs, ilyen statisztikát 

nem is tudunk lekérni. A bejelentkezőkről sem tudunk statisztikát lekérni, mivel zömében itt 

jelentkezik be, valamilyen szinten kézi nyilvántartásba bekerül. De már nem csak helyben lehet 

bejelentkezni, hanem az országban bárhol, igazából az sem egy pontos szám. Azt gondolom, 

hogy ezeknek a statisztikáknak túl sok értelme nincs. Átgondoljuk, hogy mit kellene ide 

beletenni, ami a tényleges állapotot tükrözi. A központi rendszerben nehéz lekérni a statisztikát, 

mert nem egyértelmű. Tavaly próbáltuk javítani, de ha ti azt mondjátok, hogy használjuk a 

védőnői adatbázist, mert az pontos, akkor azt használjuk. De az semmilyen viszonyban nincs a 

születések és a halálozások számával. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A halálozási adat pontos? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Aki Pétfürdőn van bejelentve, és bárhol hal meg, az a 

statisztikában megjelenik. Az jó. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor talán ez a kettő lehet egy alap. A védőnői nyilvántartás, és a 

halálozási adhat egy pontos számot.  

 

Dombi Norbert képviselő: 2010 óta van a táblázat. Itt 100 a születés, és 43 az elhalálozás. 

Tehát 57-el több gyerek született abban az évben. Ha itt 57 gyereknek a szülei elköltöznek a 

településről, akkor itt más jellegű probléma van. Ez nagyon nem életszerű. Meg kellene találni, 

ami az életszerűséghez, a gyakorlathoz közel áll. 

 

Horváth Éva polgármester: Utánanézünk. 

 

 

5.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (száma:167/2018.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(Eredetileg 5. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérném a 

véleményüket. 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

279/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatala 

Hivatalvezetője által 2018. szeptember 17-én véleményezésre 

megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító Horváth István 

Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására vonatkozó 

tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola kötelező 

felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – egyetért. 

Pétfürdő Nagyközség Jegyzőjének adatszolgáltatása szerint a jegyzői 

nyilvántartásban szereplő, pétfürdői lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába 

járó gyermekek létszáma: 0 fő   

 

Határidő a határozat megküldésére: 2018. október 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

6.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 174/2018.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 6. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérném a 

véleményüket. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

280/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

 

a Bölcsőde zárva tartását  

2018. december 22-től 2019. január 1-éig 

 

engedélyezi feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el 

az 5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről 

és az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2018. december 20. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét 

követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Papp Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Beszámoló a 2018. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról 

(száma:171/2018.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Szabóné Czifra Melinda jegyző 

Humán Bizottság 

(Eredetileg 7. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán és a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A beiskolázási segély kimaradt a költségvetés munkaanyagából, 

ezért elnézést kérünk. De nem léptük túl a keretet, bajban nem vagyunk. 

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

281/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2018. I-III. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót  

e l f o g a d j a. 

 

 

8.) Gyermek háziorvosi körzet megüresedésével kapcsolatos feladatok 

(száma:177/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 8. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert a Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bejelentette a doktornő, hogy a Feladatellátási szerződés 24. 

pontja alapján a szerződését fel kívánja mondani, idős korára tekintettel. Szeretne végre 

nyugdíjban vonulni. Ezt július 01-jén megtette, ami azt jelenti, hogy 6 hónap a felmondási ideje, 

tehát december 31-jével a doktornő orvosi tevékenysége Pétfürdőn megszűnik, a javaslatban a 

felmondása ellenére közös megegyezés szerepel, mivel a praxisjogáról való lemondás 

nyilatkozatában viszont úgy fogalmazott, hogy közös megegyezés. Nincs jelentősége, de így 

elegánsabb. Jelen pillanatban az orvosi ellátást félig-meddig helyettesítéssel oldja meg, van, 

amikor viszont még ő rendel. Január 01-jétől viszont az önkormányzatnak kell 

mindenféleképpen gondoskodni a feladat ellátásáról. Ebben az előterjesztésben csak egy 

felhatalmazást kérünk arra, hogy a folyamatot elindítsuk és a novemberi ülésre hozzuk be azt 

az anyagot, amit az Alapkezelőhöz és az ÁNTSZ-hez is le kell adni, ahol a finanszírozási 

szerződést meg kell kötni. Ez attól is függ, hogy találunk-e addig valaki olyan gyermekorvost, 

aki nem helyettesítéssel, hanem esetleg állandó jelleggel ellátná a feladatot.  Ha nem találunk, 

akkor az önkormányzatnak kell feladatellátási szerződést kötni, és akkor is keresni kell 

helyettesítő orvost. A legvégső eset, ha 6 hónapig nem talál az önkormányzat ilyen orvost, 

akkor el lehet gondolkodni a vegyes körzeteken, de ez tényleg csak a legutolsó lépés. Bízunk 

benne, hogyha januártól az önkormányzat hirdetné az állást, akkor arra lesz jelentkező. Én 

bízom abban is, hogy aki most érdeklődik, annak eldől a kérdés, hogy tud-e jönni vagy nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Ami miatt nem tudunk december 31-ig hirdetni, hogy nincs 

jogunk lépni, a státusz él. Nekünk az a dolgunk, hogy a feladatellátást január 2-tól valamilyen 

formában biztosítsuk. Erről szól a határozat (felolvassa a határozati javaslatot) 

Kérdés? Hozzászólás? 

 

Dombi Norbert képviselő: Végtelenül el vagyok keseredve, hogy ezt utolsó pillanatos ügyként 

kezeli a testület, de inkább a polgármester. Azt gondolom, hogy inkább nem lesz orvos, mint 

lesz. Többször, évek óta jelezte a doktornő, hogy szeretne nyugdíjba menni. Ezt nem vette a 
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testület komolyan. Nem egy ízben indítványoztam, még az előző jegyző asszony volt 

hivatalban, amikor megfogalmazódott, hogy hirdetni kell a státuszt.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem hirdethetünk, amíg él a praxis! 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor senki nem mondta egy szóval sem, hogy nem hirdethetünk. 

Itt ült a korábbi jegyző asszony, és ő mondta, hogy hirdessük meg, milyen módon, hol, utána 

fogunk nézni. Az időt szeretném jelezni, hogy 3-4 éve küzdünk ezzel a dologgal.  Két hónapunk 

van orvost találni. Nem vettünk családi házat. Ha ez az orvos – akit mi nem tudhatunk meg, 

hogy kicsoda, mert ránk nem tartozik – ha valamilyen oknál fogva nem jön össze, akkor mit 

tudunk ajánlani, miközben tudjuk, hogy az egész országban orvoshiány van? Itt, ebben a 

praxisban 1300-1400 gyermek van, hová mennek januárban?  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a határozat arról szól, hogy erről hozzunk be november 22-

ére előterjesztést, hogy január 2-án, hogy fog működni a gyermekorvosi szolgálat. Nem 

hirdethetünk élő praxis mellett gyermekorvosi állást. Mit ígérhetünk? Amit kér. Aki jön, az meg 

fogja mondani, hogy mit kér.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A praxisjog személyhez fűződő jog, az a doktornőt illeti. A 

doktornő úgy döntött, hogy december 31-vel nem kívánja az értékesítést sem tovább folytatni, 

ezt írta le nekünk. Az Alapkezelőtől a levél nem így jött vissza. Ezt ebben az egy hónapban 

mindenképpen tisztázni kell, mert még akkor mindig másként hirdethetünk, mint abban az 

esetben, ha valóban december 31-ével az ÁNTSZ visszavonja a praxisengedélyét a 

doktornőnek.  Jelen pillanatban, akárki akarja megvenni a praxist, december 31-ig csak a 

doktornőn keresztül tudja ezt megtenni. Ha úgy igaz, ahogy az Alapkezelő írja, akkor a 

doktornő még fél évig értékesítheti a praxisát. Bárki jön, továbbra is csak a doktornőn keresztül 

tudja a praxist megvenni. Úgy gondolom, hogy ebben az esetben helyettesítés keretében vagy 

ha valaki meg tudja venni, akkor úgy lesz a rendelés. Azt meg, hogy ki az érdeklődő, azért nem 

tudhatjátok, mert az orvos kérte, hogy ne legyen publikus, mert van egy állása, ahonnan nem 

biztos, hogy úgy el tud jönni, ahogy szeretne, felégetni viszont nem szeretne maga mögött 

semmit.  

 

Dombi Norbert képviselő: Pétfürdőn senkit nem érdekelnek ezek a kifejezések, hogy 

praxisjog, Alapkezelő stb. Az érdekli az embereket, hogy januárban hová viheti a beteg 

gyerekét. A doktornéni a nyár elején megkeresett bennünket, hogy innentől kezdve a 

felmondási idejét tölti fél éven keresztül. Erre november 22-én lesz egy ülésünk, amikor 

kitaláljátok, hogy mit kellene tenni. Tehát marad egy hónapunk.  

 

Horváth Éva polgármester: A június 26-i képviselő-testületi ülésen bejelentettem, hogy 

felmondott a doktornő. A mostani határozati javaslatunkat, akkor is behozhattam volna, de 

akkor is csak novemberre tudjuk behozni az előterjesztést, mert az Alapkezelővel, az ÁNTSZ-

szel tárgyalni kell, ki kell kérni a véleményét, mert ellentmond a doktornéni nyilatkozata és az 

Alapkezelő által írt levél, amit mi két hete kaptunk meg, amit a doktornéni állítólag beadott 

júniusban. Kérdéses, hogy januártól van jogunk bizonyos státuszban felvenni orvost, nem csak 

helyettesítésre, hanem esetleg praxisjog átadással, vagy csak jövő július 01-től, mert az 

Alapkezelő leveléből az derül ki, hogy a praxisjog nem fog megszűnni december 31-ével.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mikori volt a levél?  

 

Horváth Éva polgármester: Két héttel ezelőtt kaptuk meg. 
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Dombi Norbert képviselő: És két hét alatt semmit nem sikerült előre lépni ebben az ügyben? 

Hogy megtudjátok? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt hozzuk be novemberben. Most jelenleg van egy pozitívnak 

tűnő tárgyalásunk, hogy lehet, novemberben azt mondjuk, hogy van egy orvos, aki hajlandó 

ellátni a pétfürdői gyerekeket gyermekorvosként, hogy milyen státuszban, azt még sem mi, sem 

pedig ő nem tudja, pontosan az ingatagság miatt. De ne haragudj, ha mi három évvel ezelőtt 

elkezdünk hirdetni egy meglévő praxist, az a legnagyobb pofátlanság lett volna a világon. 

Olvasd el a feladatellátási szerződést, nem véletlen a 2018. június 30-i dátum.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Norbi úgy fogalmazott, hogy a pétieket nem érdekli a procedúra. Én 

úgy gondolom, hogy akár tetszik, akár nem, a jogi utat be kell tartani. Az indoklásban úgy 

láttam, hogy január 1-jétől sem leszünk gyermekorvosi ellátás nélkül, mert valamilyen 

formában – akár helyettesítéssel – meg lesz oldva. Nem akarok vitát, de ahogy fogalmaztál 

Norbi, azt egy kicsit hangulatkeltésnek vettem. Én nem látom ennyire sötétnek a helyzetet, 

januárban is lesz ellátás, de a jogi utat be kell tartani. Így gondolom. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném, hogy ne legyen igazam, azt szeretném, hogy legyen 

orvos, sikerüljön megállapodni azzal a valakivel. De ha nem sikerül mégsem, akkor nem lesz 

semmink, amit egy majdani másik orvosnak ajánlhatnánk.  Én az idő rövidségét hangsúlyoztam, 

és azt, hogy a probléma már 3 évvel ezelőtt jelentkezett. Kértem előterjesztésben, hogy vegyünk 

egy családi házat, amit felújítunk és fel tudunk ajánlani az orvosnak. Ez nem történt meg, a 

testület nem fogadta el a javaslatomat. Úgy érzem, nem vettük elég komolyan ezt az ügyet. 

Most kb. egy hónapunk lesz a probléma megoldására. Lehet helyettesítgetni, de higgyétek el, 

hogy az nem olyan. Nekem vannak kiskorú gyermekeim, tudom jól, mivel jár, ha helyettesítő 

orvos van, vagy tudja jól az orvos, hogy milyen betegségekkel találkozott az a kisgyerek, akit 

hozzá vittek. A helyettesítés a semminél jobb, az kétségtelen. 

 

Horváth Éva polgármester: Hidd el, nem a lakáson múlik. Ha lesz jelentkező, lesz igénye, 

akkor annak megfelelően lépünk. Van további kérdés? Vélemény? Nem volt.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

282/2018.(X.18) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

„Bacsinszky” Humánorvosi Szolgáltató Bt-vel, ezen belül Dr. 

Bacsinszky Sarolta gyermekorvossal 2013. január 1-én határozatlan 

időre kötött feladatellátási szerződést közös megegyezéssel, 2018. 

december 31. napjával megszűnteti. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy  

a) a feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő 

megszűnéséről a megállapodást aláírja,  
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b) a szerződés megszűnéséről a Nemzeti Egészségbiztosítási 

Alapkezelő illetékes szervét és a Veszprém Megyei Kormányhivatal 

Veszprémi Járási Hivatal Hatósági Főosztály Népegészségügyi Osztályát 

értesítse, 

c) a gyermekorvosi körzet ellátásának megszervezéséről 2019. 

január 1-től gondoskodjon. 

Határidő az a) és b) pontokra: 2018. október 30. 

c) pontra: 2018. november havi testületi ülés 

Felelős mindhárom pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

9.) Térfigyelő kamerarendszer bővítése (száma:166/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester                             

(Eredetileg 9. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Röviden elmondom, miről szól az előterjesztés. A 

költségvetésben a kamerarendszer bővítésére 8 millió forintot különítettünk el, de a felújítások, 

bővítések során van olyan feladat, amit az önkormányzatnak kell elvégezni. Ezek az 

alábbiak: Ifjúsági tó szigetén 2 db kamera erősáramú táprendszer kiépítése. Ennek 

költsége a beérkezett árajánlat szerint 328.295,- Ft, a másik pedig a műszaki ellenőri 

feladat elvégzésére ajánlat: 152.400,- Ft. Ezekkel nem számoltunk, a megvalósításhoz 

8.311.134,- Ft szükséges, ezért kérjük az előirányzott összeget megemelni. A bizottságok 

állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

283/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2018 évi költségvetésében a térfigyelő kamerarendszer 
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bővítésére előirányzott 8.000 ezer forint keretet megemeli 350 ezer 

forinttal az általános tartalékkeret terhére.  

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre elnyert és fel nem használt 

rész átcsoportosítása (száma: 178/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 (Eredetileg 10. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztés. Arról van szó, hogy 

a fűtéskorszerűsítésre megnyert pénzből maradt, kaptunk egy állásfoglalást a 
Belügyminisztérium Gazdasági Főosztályától, hogy lehetőség van a megmaradt pénz 

felhasználására egyéni kérés alapján. A testület megfogalmazta azokat a feladatokat, amelyeket 

bele kívánunk tenni. Beszereztünk árajánlatot, ami már közelíti a valóságot, hogy ez mennyibe 

kerülhet, a szigetelést is belecsempéztük, így felhasználva az elnyert pénzt és önerőt, erre van 

itt a határozat. Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele?  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

284/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy nyújtson be hivatalos kérelmet a 

Belügyminisztérium felé, az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések” támogatására elnyert támogatás felhasználásának 

érdekében a Támogatói okirat módosítására az alábbiak szerint:  

Pályázati alcél: sport infrastruktúrafejlesztés és felújítás  

 

fűtés felújítás tervezés, műszaki ellenőrzés:  

önerő:    262.500,- Ft. 

támogatás:  262.500,- Ft. 

 

fűtésfelújítás kivitelezés (módosított) 

önerő:            5.864.739,- Ft. 

támogatás:           5.864.738,- Ft. 

 

tetőszigetelés: 

önerő:    625.000,- Ft. 

támogatás:   625.000,- Ft. 
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öltözők, vizesblokkok felújítása, burkolatcsere, nyílászáró csere 

tervezés, műszaki ellenőrzés (Új) 

önerő:    125.000,- Ft. 

támogatás:   125.000,- Ft. 

 

öltözők, vizesblokkok felújítása, burkolatcsere, nyílászáró csere 

kivitelezés (Új) 

önerő:            4.508.184,- Ft. 

támogatás          4.508.184,- Ft. 

 

közvilágítási oszlop napelemes rendszerűvé tétele (Új) 

önerő:    465.000,- Ft. 

támogatás:  465.000,- Ft. 

 

 

konténer wc-blokk tervezés, műszaki ellenőrzés (Új) 

önerő:     62.500,- Ft. 

támogatás   62.500,- Ft. 

 

konténer wc-blokk kivitelezés (Új) 

önerő:           1.647.817,- Ft. 

támogatás         1.647.817,- Ft. 

 

Tetőszigetelés 2. ütem (Új) 

önerő:         1.123.499,- Ft.    

támogatás       1.015.499,- Ft. 

 

Az önkormányzat a munkákat 2018-2019 évben elvégezteti, az önrészt 

2018 évi költségvetésében biztosítja. 

 

Határidő: 2018. november 20. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

11.) Tulajdonosi hozzájárulás kérés a PMTE által TAO pályázatra benyújtott 

beruházások megvalósításához (száma:175/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Tránszki László ügyintéző 

 (Eredetileg 11. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. Átadom Nagy Zsolt 

képviselőnek a szót. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A PMTE Sportfejlesztési programot nyújtott be a pénzügyi helyzet 

stabilizálása után, illetve a tartozások visszafizetése után. A pályázatkiírótól az elbírálás után 

hiánypótlásra kaptunk felhívást, a tulajdonosi hozzájárulást kérte, ezeket csatolni kell a 

pályázathoz. Kérném a testület támogatását a sikeres pályázat érdekében. 

 

Horváth Éva polgármester: 3 feladat jelent meg, ezekhez kell a tulajdonosi hozzájárulás,  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

285/2018.(X.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 

Pétfürdő 2357 hrsz-ú sporttelep ingatlan tulajdonosa a Péti Munkás 

Testedzők Egyesületének, (8105 Pétfürdő, Sporttelep; adószám: 

19900726-1-19) a Magyar Labdarúgó szövetség TAO programjához 

benyújtott be/SFP-24788/2018/MLSZ számú pályázatával kapcsolatban 

kért - alábbi jogcímek vonatkozásában - a tulajdonosi hozzájárulásait 

megadja: 

a) élőfüves nagypálya felújítás 

b) öntözőrendszer kiépítése 

c) lelátó építése 

 

A nyilatkozatok a fenti beruházások megvalósításához való 

hozzájárulásra, valamint a 84/2018.(II.22.) számú képviselő-testületi 

határozattal megkötött feladat-ellátási szerződés értelmében a beruházás 

értékének megfelelő időtartamú térítésmentes használatra terjednek ki. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a nyilatkozatok 

aláírására. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2018. október 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (száma:168/2018.) 

 (eredetileg 1. sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek?  

Pénzügyi Bizottság kérése volt, hogy kérdezzünk rá a kivitelezőktől, hogy írják le szakmailag 

mit lehetne tenni a napelemes kamerákkal, mert alapvetően azzal a három oszloppal van a baj. 

 

 

2.) Tájékoztató a 2018. évi beruházásokról, felújításokról (száma:170/2018.)          

(eredetileg 2.sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Vélemény? Nem volt. 
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3.) 2018. évi beruházási-felújítási szerződések (173/2018.) 

(eredetileg 3.sorszám) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Vélemény? Nem volt. 

 

 

Vegyes ügyek 

 

Horváth Éva polgármester: November 22-én lesz a következő testületi ülés, ami rendkívül 

gyorsan itt lesz, hiszen tele leszünk hosszú hétvégékkel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Kedden elmondtam a bizottsági ülésen, hogy a tó körül a 

szemetesek közül talán egy-kettő van a helyén, a többi a tóban, vagy eldobálva. 

 

Horváth Éva polgármester: Jövő héten kiszedik a tóba dobott szemeteseket, és megjöttek az 

új szemetesek is, jövő héten felszerelésre kerülnek. 

 

17,15 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 


